



بيان صحفي

Press release

Central Bank of the U.A.E. announced today **12/5/2010**, that the name of **"Calyon – Corporate and Investment Bank."** in the UAE has been changed to **"Credit Agricole Corporate and Investment Bank "**, due to change of the commercial name of the Head Office in the country of incorporation – France.

Accordingly, all assets and liabilities in the UAE and any claims on the Bank in its previous name will be carried over to the new name.

أعلن المصرف المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة اليوم الموافق **2010/5/12** ، أن إسم **"كاليون – بنك تمويل الشركات والاستثمار"** في دولة الإمارات قد تم تغييره إلى **"كريدى اجريكول بنك التمويل والاستثمار"** وذلك بسبب تغيير الاسم التجاري للمقر الرئيسي للبنك في بلد التأسيس – فرنسا .

وعليه فإن كافة الموجودات والمطلوبات في دولة الامارات وأية التزامات على البنك بمسماه السابق ستؤول إلى البنك بمسماه الجديد.